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Funktionshinderrådets sammanträde  
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Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande HSO1 

Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

Lars Jonsson HSO 

Carita Mandelin 

Lena Nisula Wester 

HSO 

SRF2 

Jaan Kaur 

 

 

DHR3 

 

Förhinder  

  

  

 

Vakans 

 

Rådet har en vakant plats  

  

  

Tjänstepersoner  

Per-Ove Mattsson avdelningschef 

Wiveca Eklund sekreterare 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

                                                 
1 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 
2 Synskadades Riksförbund Stockholms stad 
3 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Till justerare utsågs ordföranden Kerstin Järneberg och ledamot 

Carita Mandelin. Justering sker torsdagen den 8 november. 

 

§ 3  Anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Protokollet från rådets sammanträde den 8 oktober 2018 

anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst; Nämndens presidie 
Lars Jilmstad och Lars Bäck gästade rådet. De berättade lite om 

nuläget och att det formella bytet av majoritet sker vid årsskiftet, 

då kommer det att vara den nya nämnden. 

Det kommer också att bli en verksamhetsdag då råden blir 

inbjudna tillsamman med nämnden att vara med i diskussionen 

om budgeten. Den äger rum den 9 januari 2019. 

Diskussioner om tillgängligheten i Hökarängen där det är svårt 

för personer med rullstolar att ta sig in på restaurangerna eller 

caféerna.  

 

§ 5 Dagens gäst 2: Sebastian Rigi, koordinator, Jan 
Ekman parkingenjör 
Sebastian och Jan visade upp skisser från Farsta strandpark samt 

Farstaängen som är tänkt att bli en folkhälsopark. Det färdiga 

programmet med skisser ska vara färdigt i december och därför 

publiceras inte de här. 

 

§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 18 oktober 

2018 

 

Ärende nr 3: Magelungens vikar växer igen 

Rådet stödjer förvaltningens förslag. Rådet tycker att det är bra 

att det görs något. 

 

Ärende nr 10: Färdplan för ett Stockholm för alla- en rapport 

från Kommissionen för socialt hållbart Stockholm 
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Rådet stödjer förvaltningens förslag. Rådet håller också med om 

att det skrivs för lite om gruppen funktionsnedsatta. 

 

Ärende nr 11: Strategi för god, hälsosam och klimatsmart mat 

Rådet stödjer förvaltningens förslag. Ett tillägg och det är att 

maten borde anpassas till de som ska äta den (äldre med dålig 

tandhälsa, funktionsnedsatta m fl.). Maten bör vara mjuk i 

konsistensen. 

 

Ärende nr 12: Dialog och samverkan kring spår- och busstrafik i 

kommande trafikaffärer med trafikstart 2021 

Rådet anser att det är viktigt med en utbyggnad av trafiken 

speciellt i Fagersjö och Sköndal men också att man tittar över 

trafikläget i övriga stadsdelen. 

 

Ärende nr 14: Rapportering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 3 år 2018 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 17: Utvecklings- och näringslivsrådets möte den 12 

oktober 2018 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 7  Information från förvaltningen 

Budgeten från stadshuset kommer den 14 november. Rådet kallas 

till möte för en genomgång av budgeten. 

 

Balanslistan uppdaterades, bilaga. 

    

§ 8  Rapporter 

Den 15 oktober var delar av rådet på en tematräff för en  

genomgång av delaktighetsprogrammet. Inbjudan kom från 

funktionshinderombudsmannen Pia Ehnhage i samarbete med 

HSO Stockholms stad. 

Ledamöterna som var med tyckte att frågestunden blev alldeles 

för kort och genomgången av programmet var för byråkratiskt. 

Det är också viktigt vid en så viktig träff att det inte bara är två 

timmar utan att det finns tid för frågor. 
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Det görs en översyn i stadens funktionshindersråd om rådens 

arbete och organisation. 

Utgångspunkten för utvärderingen är en skrivning i KF:s ärende 

om Program för tillgänglighet och delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2018-2023: ”I arbetet med 

implementeringen av programmet är kunskapsförsörjningen en 

viktig del, och i detta arbete är stadens råd för 

funktionshinderfrågor en viktig resurs. I takt med att staden 

utvecklas behöver även rådens organisering ses över och 

anpassas för att samverkan ska fungera så bra som möjligt. 

Därför ska initiativ tas för att utvärdera rådens arbete och 

organisering i syfte att stärka delaktigheten.” 

 

 

§ 9 Studiebesök och inventeringar 

Studiebesök i Fagersjö på mötesplatsen. Det var full rulle på 

aktiviteter både vad gäller stadsdelsmammorna och sömmerskor 

som syr kläder. Rådet fick en rundvandring i huset för att få se 

vad som händer i alla olika rum. 

 

§ 10  Övriga frågor  

Rådet beslutade att göra en ändring av mötesdag till den 4 

december i stället för den 3 december för att kunna gå på S:T 

Julian prisutdelning i kulturhuset den 3 december. 

 

§ 11 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls tisdagen den 4 december lokal 

Tuben rum 407 plan 4. 

 

 

 

 


